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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 22.09.2015 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih vseh 15 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor CIGUT, 
Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, 
Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Ernest SERDT.  
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milena AUGUŠTIN   - predsednica Nadzornega odbora občine Tišina 
Aleksandra KAROLI   - predsednica Odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 9. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlagani dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 9. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 8. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 8. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlaganje kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišče v Murski Soboti 
6. Predlog Poslovnika občinskega sveta občine Tišina – II. obravnava 
7. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih 

funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov Občine 
Tišina  

8. Polletno poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar – junij 2015  
9. Predlog Sklepa o določitvi višine za odpust dolga v skladu z Zakonom o pogojih za izvedbo ukrepa 

odpusta dolgov 
10. Predlog Sklepa o soglasju k vpisu hipoteke na zemljišču in objektu parc. št. 325 k.o. Tišina  
11. Ukrepi za pospeševanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina za leto 2015  
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12. Seznanitev s poročilom Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru »Pregled finančnega plana in 
dejanske porabe proračunskih sredstev, v skladu z Odlokom o organizaciji in delovnem področju 
občinske uprave občine Tišina«  

13. Tekoča problematika 
14. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 8. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi sta sodelovala Viktor OBAL in Danijel KOLMAN. 
 
Viktor OBAL je imel pripombo na točko 6 zapisnika: ni zapisana obrazložitev glasu za častnega občana, ki 
ga je podal, zato je zahteval, da se v zapisnik to zapiše. 
 
Danijel KOLMAN je zahteval v zapisniku popravek pri glasovanju za sklep št. 75 in sicer se naj zapiše, da je 
eden glasoval proti. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta so nato (15 prisotnih, ZA = 13, PROTI = 2) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 80: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE ZAPISNIK 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE TIŠINA DOPOLNI PRI TOČKI 6 Z DOBESEDNIM PREPISOM OBRAZLOŽITVE GLASU ČLANA 
OBČINSKEGA SVETA VIKTORJA OBAL.  
Sklep je bil sprejet. 
 
Zapisnik 8. redne seje občinskega sveta občine Tišina se bo dopolnil in bo sprejet na naslednji seji 
občinskega sveta. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 8. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLAGANJE KANDIDATOV ZA SODNIKE POROTNIKE NA OKROŽNEM SODIŠČE V MURSKI SOBOTI 
 
Obrazložitev k tej točki je podal predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Tibor 
CIGUT.  
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Viktor OBAL, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Tibor CIGUT, Ernest SERDT in Ivan 
HORVAT. 
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Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (14 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 81: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE ZA SODNIKE POROTNIKE NA OKROŽNEM 
SODIŠČU V MURSKI SOBOTI IMENUJEJO: 

- ALENKA KUHAR, TIŠINA 35/c (ZA MLADOLETNIKE) 
- TIBOR CIGUT, BOREJCI 1/A 
- MILAN KAROLI, GEDEROVCI 14. 

SKLEP SE POŠLJE NA OKROŽNO SODIŠČE V MURSKI SOBOTI. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev k tej točki je podal predsednik statutarno pravne komisije g. Tibor CIGUT.  
 
G. župan je v nadaljevanju podal Poslovnik občinskega sveta občine Tišina v obravnavo v skladu z 80. 
členom poslovnika, ki pravi, da občinski svet razpravlja po vrstnem redu o vsakem členu predloga. Ko 
občinski svet konča z razpravo o posameznem členu predloga odloka, glasuje o predlogu v celoti. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Tibor CIGUT. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 82: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA V 
DRUGI OBRAVNAVI. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O PLAČAH IN DRUGIH PREJEMKIH 
OBČINSKIH FUNKCIONARJEV IN ČLANOV DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA TER ČLANOV DRUGIH 
OBČINSKIH IRGANOV OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev je podal predlagatelj pravilnika član občinskega sveta g. Danijel KOLMAN. 
 
ŽUPAN je občinskemu svetu predlagal, da Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in 
drugih prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih 
občinskih organov občine Tišina ne sprejme, saj je tematika urejena v drugem odstavku 19. člena novega 
Poslovnika občinskega sveta občine Tišina. 
 
Tibor CIGUT, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, da komisija 
občinskemu svetu predlaga, da se sprejme predlog predlagatelja v delu, ki se nanaša na predlog, da se v 7. 
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členu v točki (3) črta besedilo »in ostalim vabljenim«, z ostalim delom predloga pa se komisija ne strinja s 
predlagateljem in predlaga, da ostane besedilo kot je zapisano v Pravilniku o plačah in drugih prejemkih 
občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov 
občine Tišina. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je statutarno pravna komisija na svoji 
11. seji dne 07.09.2015 obravnavala predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah 
in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih 
občinskih organov občine Tišina. Občinskemu svetu predlaga, da pravilnika ne sprejme, saj je tematika 
urejena v 2. odstavku 19. člena novega Poslovnika občinskega sveta občine Tišina. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Franc KNAUS. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so nato (15 prisotnih, ZA = 9, PROTI = 4) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 83: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PRAVILNIK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O 
PLAČAH IN DRUGIH PREJEMKIH OBČINSKIH FUNKCIONARJEV IN ČLANOV DELOVNIH TELES OBČINSKEGA 
SVETA TER ČLANOV DRUGIH OBČINSKIH ORGANOV OBČINE TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 8 
 
POLLETNO POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA OBDOBJE JANUAR – JUNIJ 
2015  
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da je nadzorni odbor obravnaval polletno 
poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar – junij 2015 in sprejel naslednje 

sklepe: 
- NO predlaga občinskemu svetu občine Tišina, da predloženo poročilo župana o izvrševanju proračuna 

občine Tišina za obdobje januar – junij 2015 obravnava in se z njim seznani. 
- NO predlaga županu, da v najkrajšem možnem času pripravi Rebalans proračuna za leto 2015 in ga 

tako uskladi na podlagi veljavne zakonodaje predvsem na področju prejetih sredstev iz naslova 
dohodnine« kar pa bo vplivalo tudi na ostalo strukturo proračuna. 

- NO pa prav tako predlaga, da naj župan in občinska uprava do seje občinskega sveta občine Tišina 
pripravijo podatke o višini zapadlih terjatev po vrstah terjatev po stanju na dan 30.06.2015. Prav tako 
pa predlagamo, da se naj ob vsaki seznaniti s polletnim   poročilom o izvrševanju proračun OS seznani 
s tovrstnimi terjatvami in poda morebitno mnenje o možnosti izterjave že med samim proračunskim 
letom.        

 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval polletno poročilo in občinskemu svetu predlaga da predlagano Polletno poročilo 
obravnava in se z njim v predlagani vsebini tudi seznani. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor na svoji 5. seji dne 15.09.2015 seznanil s Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna 
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občine Tišina za obdobje januar – junij 2015, nanj nima pripomb in predlaga, da ga občinski svet 
obravnava in se z njim seznani.  
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je odbor na svoji 5. seji dne 15. 09. 2015 seznanil z Polletnim poročilom župana o izvrševanju 
proračuna občine Tišina za obdobje januar – junij 2015 s svojega področja. 

 
Aleksandra KAROLI, predsednica odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor obravnaval poletno 
poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar - junij 2015 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani v predlagani obliki in vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Franc KNAUS. Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE ZA ODPUST DOLGA V SKLADU Z ZAKONOM O POGOJIH ZA IZVEDBO 
UKREPA ODPUSTA DOLGOV 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave ga. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o določitvi višine za odpust dolgov in občinskemu svetu predlaga 
da predlog sklepa obravnava in sprejme v predlagani obliki. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor na svoji 5. seji dne 15.09.2015 obravnaval Predlog Sklepa o določitvi višine za odpust dolga v skladu 
z Zakonom o pogojih za izvedbo ukrepa odpusta dolgov in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Franc KNAUS, Vinko GAJŠT, Tibor CIGUT, Oto FLISAR, Viktor 
OBAL in Slavko CENER. Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in direktorica občinske 
uprave. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (15 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 84: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI VIŠINE ZA ODPUST DOLGA V SKLADU Z 
ZAKONOM O POGOJIH ZA IZVEDBO UKREPA ODPUSTA DOLGOV. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K VPISU HIPOTEKE NA ZEMLJIŠČU IN OBJEKTU PARC. ŠT. 325 K.O. TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave ga. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
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Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor na svoji 5. seji dne 15.09.2015 obravnaval predlog Sklepa o soglasju k vpisu hipoteke na zemljišču 
in objektu parc. št. 325 k.o. Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 
vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je na svoji 5. seji dne 15. 09. 2015 obravnaval predlog Sklepa o soglasju k vpisu hipoteke na zemljišču in 
objektu parc. št. 325 k.o. Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme  v predlagani 
obliki. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Franc KNAUS. Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 85: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K VPISU HIPOTEKE NA ZEMLJIŠČU IN 
OBJEKTU PARC. ŠT. 325 K.O. TIŠINA V KORIST ŽIVA V PRAKU D.O.O., TIŠINA 24, 9251 TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 11 
 
UKREPI ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podal predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe g. 
Milan KAROLI. Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je sprejel predlog 
Ukrepov za pospeševanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina za leto 2015 in  predlaga občinskemu svetu, 
da predlog ukrepov obravnava in sprejme v predlagani obliki. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno  
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 86: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UKREPE ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V 
OBČINI TIŠINA ZA LETO 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 12 
 
SEZNANITEV S POROČILOM NADZORNEGA ODBORA O OPRAVLJENEM NADZORU »PREGLED FINANČNEGA 
PLANA IN DEJANSKE PORABE PRORAČUNSKIH SREDSTEV, V SKLADU Z ODLOKOM O ORGANIZACIJI IN 
DELOVNEM PODROČJU OBČINSKE UPRAVE OBČINE TIŠINA«  
 
Obrazložitev je podala predsednica nadzornega odbora ga. Milena AUGUŠTIN. Nadzorni odbor pri izvedbi 
nadzora ni ugotovil nobene hujše kršitve predpisov in neupravičenega izplačevanja iz naslova plač. 
Priporočila in predlogi, ki jih je podal nadzorni odbor v poročilu, pa lahko prispevajo k temu, da so interni 
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akti usklajeni z zakoni, predpisi, ki so podlaga za izplačilo plač. Hkrati pa urejenost zakonskih podlag za 
izvrševanje proračuna prispeva k dobremu gospodarjenju s proračunskimi sredstvi. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Franc KNAUS in Tibor CIGUT. Odgovore na zastavljena vprašanja 
je podala predsednica nadzornega odbora ga. Milena AUGUŠTIN. 
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje na katerega je zahteval pisni odgovor: 
- Ali je bilo napredovanje javne uslužbenke, strokovni sodelavec VI za finance in društva, v skladu z 

Zakonom o napredovanju javnih uslužbencev. 
 
 
K TOČKI 13 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

- Vodja režijskega obrata: Z vodjo režijskega obrata g. Dušanom Haukom je bila sklenjena 
sporazumna prekinitev delovnega razmerja. Naloge, ki jih je do sedaj opravljal jih trenutno 
pokrivamo s sodelavci iz OU. Poklicati na tajništvo od tam pa bodo občani potem napoteni na 
sodelavca iz OU ki pokriva del zadev.  

- Nadomeščanje porodniške: sodelavko Matejo Lenarčič bo v času njene odsotnosti nadomeščala 
Andreja Ribaš, ki je že bila na OU.  

- Komasacije: S strani Agencije RS za kmetijske trge  je bila izvedena kontrola komasacij. Pri 
kontroli ni bilo ugotovljenih nobenih napak. Lastnike zemljišč v vaseh, kjer so bile izveden 
komasacije pozivamo, da preverijo mejnike, ter v primeru da le-ti manjkajo sporočijo na OU na 
kateri parceli in v katerem delu manjkajo. Saj je z izvajalcem dogovorjeno, da bodo manjkajoče 
mejnike ponovno zakoličili. Prijave  se zbirajo na OU. Se pravi KO, parcel. št nova, in kje bi naj 
manjkal kolek tisti ta rumeni, ki je zabit v zemljo, ne leseni. 

- Razpisi: Objavljen je razpis za nagrade študentom, zato pozivamo vse študente, da ne pozabijo 
dati prijave na razpis. Prav tako je Pomurska izobraževalna fundacija na svoji spletni strani 
objavila Razpis za podelitev štipendij Občine Tišina za študijsko leto 2014/15. Rok za vložitev je 
15.10.2015. 

- Večnamenska dvorana: Bil je izbran projektant za pripravo projektne dokumentacije PGD, PZI. To 
je podjetje Arheja d.o.o iz Ljubljane, ki je že vložilo vlogo za pridobitev gradbenega dovoljenja. Na 
območju OŠ so bile tudi že izvedene vrtine za toplotne črpalke. Tako da v kratkem pričakujemo 
pridobitev GD za VEČ. Na tem mestu bi se zahvalil članom komisije za izbor projektanta, ki je zelo 
konstruktivno sodelovala pri tej zadevi.  

- Odlaganje smeti v naravi: Kot je bilo v medijih že objavljeno je bilo v vasi Petanjci odločeno nekaj 
10 m3 komunalnih odpadkov, ki so bili pripeljani po vsebini sodeč iz Avstrije. Občina je bila o 
zadevi obveščena s strani medijev. V postopek so vključeni Medobčinska inšpekcija in redarstvo, 
okoljska inšpekcija, policija kjer bomo vztrajali, da se krivec najde in tudi kaznuje. Vsekakor pa gre 
za zelo podlo dejane, saj so se smeti delno zakopali, preostanek pa dvakrat zakurili.  

 
V nadaljevanju je župan v skladu s sklepom občinskega sveta dal besedo predsednici odbora vaških 
skupnosti Aleksandri KAROLI. 
 
Aleksandra KAROLI je povedala, da so se predstavniki vaških odborov sestali na svoji 7. seji. Obravnavala 
se je tekoča problematika po vaseh. Trenutno se soočajo s težavami in sicer z ekološkimi otoki, zgleda da 
je to vse večji problem. Ugotavlja se namreč, da ljudje odlagajo rumene vreče v zabojnike. Ali bo sprejet 
kakšen ukrep glede tega, ali bi bilo smiselno, da bi se zabojniki za plastiko umaknili in bi jo naj vsak odlagal 
v rumeno vrečko, ki je za to tudi namenjena. So stvari, ki se odlašajo iz meseca v mesec in sicer v nekaterih 
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vaseh so drogovi za elektriko oslabljeni, zato je zaprosila, da se ti drogovi zamenjajo še pred zimo, da ne bi 
prišlo do nevšečnosti.  
 
 
K TOČKI 14 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Tibor CIGUT je prosil župana, da se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih občinskih 
organov občine Tišina, ki je bil sprejet pod točko 7, ne objavi, ker zadeva iz 7. člena pravilnika ne bo 
smiselna oz. ne bo izvršljiva.  
 

*     *     *     *     * 
 
Franca KNAUS je zanimalo kakšno je stališče župana in kakšno bo stališče občine Tišina glede problemov v 
RRA Mura v zvezi z objavami v medijih in to kar se je dogajalo glede likvidnostnih težav v agenciji. 
 
ŽUPAN je povedal, da je njegovo stališče do inštitucije RRA Mure naslednje in sicer RRA Mura je  ta, ki je 
nujno potrebna. Sedaj bi morali s pripravljenim programom, ki je eden izmed najboljših v Sloveniji, kar se 
tiče regij, iti naprej, vendar pa se sedaj s tem nihče ne ukvarja. Zgodilo se bo, da ne bomo imeli več kvot, 
to pomeni, da iz kohezije ne bomo več dobili sredstev. Potrebno bo povezovanje med občinami znotraj 
istih projektov, vendar če nekoga ni, da bi to skupaj peljal, se bo to porušilo. Pri pregledu poslovanja, ki ga 
je naročil novi direktor, je bilo ugotovljeno, da je primanjkljaj  v višini cca. 800 tisoč €. Ob obravnavi 
letnega poročila za leto 2014 na skupščini je bilo povedano, da je revizijska hiša potrdila, da je bilo 
računovodsko poročilo pripravljeno v skladu z vsemi računovodskimi standardi in je vse v redu. Zato se je 
prejšnjemu direktorju še dodelila nagrada. Nekatere zgodbe se že vlečejo od leta 1996. Vedno je bilo s 
strani revizijskih hiš povedano, da je pripravljeno vse v skladu z računovodskimi standardi. Gre se za 
gospodarsko družbo zato obstajajo določeni roki. Občina Tišina je sedmi največji lastnik RRA Mura. 
Predlog za dokapitalizacijo je bil pripravljen, vendar pa je potrebno v roku 15 dni po izvedeni skupščini 
vplačati. Tega pa v tako kratkem času ne moremo izvesti. Z RRA Muro imamo zelo dobre izkušnje. Kaj bo 
naprej, se še ne ve. Če ni izvedena dokapitalizacija, potem mora direktor predlagati stečaj oz. sledi stečaj v 
roku treh dni.  
 
Franc KNAUS je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
  *     *     *     *     * 
 

Milan KAROLI je povedal, da je bilo v javnosti povedano, da določeni partnerji niso izpolnjevali svojih 
obveznosti do agencije. Omenjena je bila predvsem MO Murska Sobota. Ne glede na pogodbe, partner 
more svoje obveznosti kot ustanovitelj, izvrševati in tudi plačevati. Zanimalo ga je kakšno stališče je tu bilo 
koliko je bilo tega denarje, ki partnerice ustanoviteljice niso plačale in ali bi to zadostovalo za prvo 
sanacijo razvojne agencije. Ali je pomurskemu gospodarstvu in svetu občin vseeno ali bo denar za projekte 
prišel v regijo ali pa ne.  
 
ŽUPAN je povedal, da je za štiri leta financiranja s strani MO Murska Sobota znesek nekje cca. 160 tisoč €, 
pa še ena občina bi naj imela 1.000 €. Je pa ena težava, ki se pri tem pojavlja in sicer za javno delovanje 
agencije oz. za javne naloge za katere je bila agencija ustanovljena, je prispevala 60 % država in 40 % 
občine, vendar pa občine tega deleža niso pokrile, zato bo država zahtevala tisto razliko nazaj, ker se mora 
ohraniti razmerje 60/40.  
 
Milan KAROLI je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
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Franca KNAUS je glede pomurskega vodovoda zanimalo ali se gibljemo znotraj nekih rokov, kajti v letu 
2015 bi naj bila zadeva zaključena. Kako daleč so izvedbena dela znotraj okvirov same pogodbe. 
 
ŽUPAN je pojasnil, da kar se tiče sklopa 1 je v rokih. Za občino Tišina so že vsa uporabna dovoljenja in s 
Komunalo Murska Sobota tečejo pogovori, da bi nekje v roku dveh mesecev izvedli prevezavo za sedem 
naselij in OŠ Tišina, ki bodo priključene na novo vodovodno omrežje. S 1.1.2016 pa bo to zadevo prevzelo 
Javno podjetje vodovod sistema B d.o.o. Kar se tiče ostalih zadev, je malo težava na sklopu 3, kjer se 
zadeve rešujejo in bo seja sveta ustanoviteljic v začetku oktobra.  
 
Franc KNAUS je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je glede komasacij povedal, da se zadeva bliža h koncu in ga je zanimalo kako je glede 
mejnikov, ki so že dosti iz orani, uničeni,… Predlagal je oz. je bil mnenja da bi se moral nek občinski odlok 
sprejeti, da bi nekdo za to odgovarjal kazensko, ker bodo ti mejniki za nekaj let zunaj ali pa jih ne bo.  
 
ŽUPAN je povedal, da tisti mejniki, ki manjkajo predvsem zaradi tega, ker se je delalo na starem stanju in 
mejniki so bili tudi na sredini njive in so se ob spravilu odstranili, se bodo postavili nazaj. Za vse mejnike 
velja zakonodaja, da je nekdo odgovoren tudi kazensko, če ga odstrani. V odloku, ki to zadevo ureja, se bo 
v naslednjem letu dopolnil oz. se bo tudi dvignili kazen in tisti mejniki, ki bodo mejili na občinska zemljišča 
se bo striktno vztrajalo, da se jih ne meče  ven. Kdo bo to naredil, bo plačal kazen, zaradi tega, ker se lahko 
zgodi to, da bodo ceste kot sedaj »plesale«. Kar se pa tiče mejnikov med privat parcelami, pa se morata 
zmeniti soseda med sabo po postopku, ki ga določa zakon. 

 
*     *     *     *     * 

 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje: 
- Kdo lahko g. županu postavlja vprašanja. To vprašanje je bilo odstopljeno Statutarno pravni komisiji, 

vendar odgovor še ni bil podan. 
 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ je pojasnila, da je bil s strani Statutarno pravne komisije podan odgovor in se  
ga bo še enkrat posredovalo. 
 

*     *     *     *     * 
 
Milan KAROLI je zastavil naslednje vprašanje: 
- Ali se lahko današnjo točko 7. (Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih 

prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih 
občinskih organov občine Tišina) uvrsti na naslednjo sejo občinskega sveta predvsem s predpostavko, 
da se ni upoštevalo mnenj dveh komisij, negiralo se je sam svoj sklep, pa tudi pravilnik in poslovnik v 
tem delu nista usklajena. Pravilnik pa do takrat naj se ne objavi. 

 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva pogledala, da se ne naredi kakršen koli prekršek oz. napaka. Bil je 
mnenja, da se bo predlagala sprememba pravilnika s strani župana in se uskladi s pomočjo Statutarno 
pravne komisije. 
 
Milan KAROLI je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
 
9. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.35 uri. 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


